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ZAPISNIK 3. SEJE SVETA STARŠEV, 
 
 
ki je bila v četrtek, 6. 6. 2013 ob 18. uri v knjižnici OŠ Preserje. 
 
Sejo je vodil predsednik Sveta staršev   , ki je bil tudi sklicatelj 3. seje 
Sveta staršev v šolskem letu 2012/2013. 
 
Seje Sveta staršev so se udeležili: ga. Andreja Ulaga, g. Gregor Zajc, g. Anton Košir, g. Ciril 
Pristavec, g. Jurij Primšar, g. Miha Ristič, mag. Ivan Celestina, g. Sašo Rogelj, g. Marko 
Bertoncelj, g. Tadej Jeras, ga. Helena Černak, g. Danijel Halič, ga. Mateja Kos Koklič in ga. 
Tina Rotar Šaronja. 
 
Odsotnost na seji so opravičili: ga. Nadja Legiša Borštnik, g. Goran Šehovič in g. Brane 
Klančar.  
 
 
PREDLAGANI DNEVNI RED: 
 
 
1. Potrditev zapisnikarja.  
2. Pregled in potrditev zapisnika 2. seje Sveta staršev ter pregled realizacije sklepov.  
3. Predstavitev dela šolskega parlamenta. 

4. Imenovanje Upravnega odbora šolskega sklada. 
5. Predlog strokovnih aktivov I., II. in III. triletja o skupni nabavni ceni delovnih zvezkov. 

6. Razno.   
 
 
Člani Sveta staršev so se strinjali s predlaganim dnevnim redom in ga soglasno potrdili.  
 
 
Ad 1. 

 
SKLEP 1: 

 

Za zapisnikarico je bila soglasno imenovana ga. Andreja Ulaga. 
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Ad 2. 

 
   je predstavil vsebino in sklepe 2. seje Sveta staršev. Vsi sklepi so 

realizirani. Ob tem je opozoril na 5. sklep 1. Seje Sveta staršev, ki kljub več dogovorom z g. 
 ni bil realiziran. Sklep se nanaša na pripravo predloga pristojnemu ministrstvu 

glede vključevanja učencev v interesne dejavnosti v času podaljšanega bivanja. Glede na 
dejstvo, da je pred vrati zaključek šolskega leta, s tem pa tudi zaključek dela Sveta staršev v 
tej sestavi, predlaga sprejetje sklepa o neaktualnosti realizacije navedenega sklepa. 
 
SKLEP 2: 

 

Člani Sveta staršev so soglasno sprejeli zapisnik 2. seje Sveta staršev z dne 6. 2. 2013. Hkrati 
so člani Sveta staršev soglasno podprli sklep, da sklepa št. 5 iz 1. seje Sveta staršev zaradi 
konca šolskega leta ni potrebno realizirati.  
 
 
Ad 3. 

 
   , predstavnik svetovalne službe OŠ Preserje, je navzoče seznanil z 

delom šolskega parlamenta. Po predstavitvi namena, pomena in aktivnosti učencev na tem 
področju je predlagal, da se na eno naslednji sej Sveta staršev povabi tudi sodelujoče učence, 
ki bodo predstavili svoje videnje delovanja v šolskem parlamentu.  
 
Prisotne je seznanil, da bo bolj podrobno poročilo o delovanja šolskega parlamenta objavljeno 
v mesečniku Bobri.  
 
SKLEP 3:  

 

Člani Sveta staršev so se seznanili s predstavitvijo in delovanjem šolskega parlamenta. 
 
 
Ad 4. 

 
Na zaprosilo predsednice Sveta zavoda so prisotni predstavniki staršev glasovali o potrditvi 
predstavnikov zaposlenih v Upravni odbor šolskega sklada. Glasovanje je potekalo o 
naslednjih kandidatkah: 
 
-   , 
-    in  
-   . 
 
SKLEP 4: 

 

Člani Sveta staršev so soglasno potrdili imenovanje predstavnikov zaposlenih v Upravni 
odbor šolskega sklada. 
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Ad 5. 

 

Ravnatelj    je v uvodu predstavil aktivnosti šole – strokovnih aktivov pri pripravi 
seznama delovnih zvezkov za naslednje šolsko leto. Poudaril je zavedanje šole, da stroški 
mnoge družine zelo obremenijo, zato so bili pri pripravi še posebej racionalni. Prisotne je 
seznanil s trenutnim dogajanjem na tem področju in trendi, ki so se v zadnjih letih pomembno 
spreminjali.  
 

   je preko Aktiva sveta staršev ljubljanskih osnovnih šol pridobil 
primerjavo nabavnih cen delovnih zvezkov v tem šolskem letu za 19 osnovnih šol. Pri 
primerjavi podatkov je ugotovil, da je predlagana nabavna cena delovnih zvezkov na OŠ 
Preserje, upoštevaje čas zbiranja podatkov, med najnižjimi.  
 
SKLEP 5: 

 

Člani Sveta staršev so soglasno potrdili predlog strokovnih aktivov I., II. in III. triletja o 
skupni nabavni ceni delovnih zvezkov. 
 
 
Ad 6. 

 

   je prisotne seznanil z delom Aktiva sveta starše ljubljanskih osnovnih 
šol, kateremu smo se pridružili v tem šolskem letu. Največ obravnavanih vsebin je bilo 
namenjenih kriterijem za vpis v srednje šole.  
 
V razpravi ravnatelja    in več predstavnikov staršev je bilo obravnavano 
nacionalno preverjanje znanja in z njim povezani rezultati. Prav tako je bila izpostavljena 
drugačna zasnova testov, kot je ta pri šolskem pouku. 
 

   je povzel vsebino seje Sveta zavoda, kjer je bila obravnava problematika 
(obnova) podružnične šole Jezero.  
 
Ravnatelj    je predstavil aktivnosti šole ob prihajajočem šolskem letu, pri čemer je 
povedal, da glede organizacije dela in zaposlovanja še čakajo na stališča in usmeritve 
pristojnega ministrstva.   
 
Ravnatelj     je podal pojasnilo glede uporabe šolskega igrišča pri podružnični šoli 
Jezero. Igrišče pri podružnični šoli Jezero je v popoldanskem času namenjeno tudi krajanom, 
ki ga lahko uporabljajo v skladu z namenom za športne in druge aktivnosti, pod pogojem 
kulturne uporabe.  
 
Ob koncu se je predsednik Sveta staršev    zahvalil vsem navzočim za 
kooperativnost in sodelovanje v Svetu staršev in jim zaželel uspešen zaključek šolskega leta 
ter prijetne počitnice. 
 
 
Seja je bila zaključek  ob 19.30 uri. 
 
Zapisnikarica       Predsednik Sveta staršev  
Andreja Ulaga      mag. Ivan Celestina, l.r. 


